

**SENARAI SEMAK BAGI PERMOHONAN PRA-KELAYAKAN
KONTRAKTOR BUMIPUTERA GRED G2, G3 & G4 BAGI PROJEK LRT3**

Sila tanda (/) bagi dokumen yang disertakan

DOKUMEN-DOKUMEN SOKONGAN YANG PERLU DIKEMUKAKAN SEPERTI BERIKUT:

1	PENDAFTARAN	
a.	Salinan pendaftaran syarikat di Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) yang terkini dan telah disahkan	<input type="checkbox"/>
b.	Salinan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dari Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) yang terkini dan telah disahkan	<input type="checkbox"/>
c.	Salinan Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dari Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) yang terkini dan telah disahkan	<input type="checkbox"/>
d.	Salinan Sijil Taraf Bumiputera (STB) yang terkini dan telah disahkan	<input type="checkbox"/>
e.	Salinan Sijil Pengiktirafan dari CIDB (minimum 2 'Star Rating' dan ke atas) yang terkini dan telah disahkan	<input type="checkbox"/>
2	KELAYAKAN TEKNIKAL	
a.	Salinan sjil kelulusan akademi (minimum sijil (G2-G3 sahaja)/ijazah sarjana muda (G4 sahaja) yang berkaitan dengan pengkhususan yang dipilih) diiktiraf oleh agensi kerajaan dan telah disahkan	<input type="checkbox"/>
b.	Salinan caruman KWSP / SOCSO yang terkini dan telah disahkan	<input type="checkbox"/>
3	PENGALAMAN	
a.	Salinan Surat Setuju Terima Tender/inden sebutharga yang telah disahkan	<input type="checkbox"/>
4	PEMILIKAN LOJI ATAU JENTERA YANG BERKAITAN DENGAN PENGKHUSUSAN KERJA YANG DIPILIH	
a.	Salinan geran atas nama syarikat/perjanjian sewa beli yang telah disahkan	<input type="checkbox"/>
5	PENGIKTIRAFAN/ KURSUS DARIPADA AGENSI KERAJAAN YANG BERKAITAN DENGAN PENGKHUSUSAN KERJA YANG DIPILIH	
a.	Salinan sijil pengiktirafan/kursus yang telah disahkan	<input type="checkbox"/>
6	KEWANGAN	
a.	Syarikat Sendirian Berhad <ul style="list-style-type: none"> - Tiga (3) bulan penyata bank terkini (Akaun Semasa / Simpanan) yang disahkan oleh Bank / Institusi Kewangan <input type="checkbox"/> - Laporan Kewangan Tahunan untuk satu (1) Tahun terkini <input type="checkbox"/> - Kemudahan Kredit Sedia Ada yang disahkan oleh Bank / Institusi Kewangan yang disahkan oleh Bank / Institusi Kewangan <input type="checkbox"/> 	
b.	Perniagaan Milikan Tunggal / Perkongsian <ul style="list-style-type: none"> - Tiga (3) bulan penyata bank terkini (Akaun Semasa / Simpanan) yang disahkan oleh Bank / Institusi Kewangan <input type="checkbox"/> - Kemudahan Kredit Sedia Ada yang disahkan oleh Bank / Institusi Kewangan <input type="checkbox"/> 	
7	PENILAIAN INTEGRITI	
a.	Bukti dokumen-dokumen yang berkaitan dan sekiranya kes itu telah ditutup atau perkara itu telah dilepaskan, sila lampirkan salinan perintah mahkamah atau penghakiman dan hendaklah disahkan	<input type="checkbox"/>
8	PENGAJUAN	
a.	Borang telah ditandatangani dan segala maklumat yang diperlukan telah diisi dengan lengkap	<input type="checkbox"/>
9	DEKLARASI PEMOHON	
a.	Deklarasi pemohon yang telah diisi dengan lengkap dan ditandatangani oleh wakil syarikat dan surat surat pengesahan syarikat	<input type="checkbox"/>
10	PENYERAHAN BORANG	
a.	Satu (1) set salinan asal dan satu (1) set salinan 'Duplicate' dalam 'arch file (2 ring type)'	<input type="checkbox"/>
11	Peringatan	
	a. Tarikh tutup penyerahan borang pada 21 Disember 2017 (Khamis), 5.00 petang b. Tarikh tutup sebarang pertanyaan lanjut / klarifikasi adalah sebelum / pada 14 Disember 2017 (Khamis) sebelum jam 5.00 petang c. Susunan lampiran hendaklah berdasarkan kepada senarai semak seperti yang dinyatakan di atas	

***Nota: Permohonan yang tidak lengkap tidak akan diterima untuk proses pra-kelayakan**